
AKTUÁLN Ě: Voda na hřišti v Jezvé ustupuje
Stružnice - Pohroma ustupuje. Na fotbalovém hřišti a v hráčských kabinách v Jezvé bylo z úterka na středu více než půl 
druhého metru vody.  
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Vodní živel se v úterý po sedmi týdnech vrátil na fotbalové hřiště ve Stružnici – Jezvé, kde voda po 18. hodině večerní dosahovala 130 cm.
Autor: Deník

"Během dnešního dopoledne pomalu, ale jistě konečně opadává," sdělil ve středu Deníku Ladislav Křemen, jeden z kmenových hráčů 
stružnického mužstva, jež hraje II. třídu okresního přeboru.  Na otázku, jak dlouho asi bude trvat, než vodní živel z fotbalového areálu v Jezvé 
zcela zmizí, odpověděl: "Podle zkušeností ze stejně rozsáhlé srpnové povodně asi tak dva dny. Ale hodně bude záležet na počasí."    

Ještě o půlnoci z pondělí na úterý voda na hřišti v Jezvé nebyla. "Pak to šlo ale rychle. Ve tři ráno už byla u kabin, tak jsme s ostatními kluky 
vysadili dveře a odvezli vše nejcennější.  Když jsme si mysleli, že se vylije Valteřický potok, tak se ustál v korytu asi na pěti centimetrech před 
vylitím na hřiště. Trochu jsme si oddechli, ale přišlo to z druhé strany od Ploučnice," říkal ještě dopoledne Ladislav Křemen.

V úterý po 18. hodně bylo ještě hůř. Hladina dosáhla přes sto třicet centimetrů, v kabinách byl jeden metr. "Během noci se ještě o takových 
čtyřicet čísel zvedla. Byl to děs, co mám k tomu dál povídat," opáčil K řemen, který odhaduje škodu při srpnových povodních na 35 tisíc korun. 
"Nyní tak vysoká  nebude, protože jsme s klukama stačili všechno cenné uklidit. Ale i tak budeme muset opravit omítky a fasádu, nakoupit 
podlahové linoleum. Ale peníze nejsou. Už v srpnu jsme oslovili Liberecký krajský fotbalový svaz, okresní svaz i Sportovní unii Českolipska s 
žádostí o finanční pomoc. Jenže dosud se nám nikdo ze zainteresovaných lidí bohužel neozval...," konstatuje Ladislav Křemen.    

"Tady už si fotbal letos nezahrajeme," poznamenal rezignovaně Karel Moucha, sekretář TJ Dynamo 
Stružnice.

Přitom například v Mimoni, kde ještě v pondělí večer měli  stejné obavy z návratu potopy na tamní umělou 
trávu, voda z  Ploučnice v těchto chvílích ustupuje. "Bylo tu během dne asi tak ze tří třetin zhruba deset 
centimetrů, ale situace se stále zlepšovala a hladina na umělém trávníku ubývala," potvrdil Deníku Aleš 
Opelt, funkcionář fotbalového oddílu TJ Jiskra Mimoň. 

Ani v Lindavě nynější přívaly vody hrací plochu nepoškodily tak, jako počátkem srpna. "Teď je to v 
pohodě," usmíval se místní bafuňář lindavského oddílu Pavel Moravec.  
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